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Jana Marková 27 května, 2023

Tak jsme Rusko definitivně poslali do čínské náruče
litterate.cz/tak-jsme-rusko-definitivne-poslali-do-cinske-naruce

Aneb proč se střelit jen do jedné nohy, když se můžeme z
posledních sil ještě chvíli plazit, že? Vzhůru dolů dámy a
pánové, jedeme z kopce.

Příjezd ruského premiéra do Číny

Takže zatímco my si tady úspěšně podřezáváme pod zadkem větev
zeleným Green Dealem a ofrňováním se nad ruskými cenově
dostupnými surovinami a zdroji, naše místo svižně zaujímá největší
světový trh Čína. A protože my jsme uvědomělí frajeři, místo
abychom se snažili si zachovat alespoň ten, ukazujeme
prostřednictvím našich politiků dlouhý nos i na ni. My to prý dáme.
Nevíme sice jak, ale napsaný to vypadá hezky.

Kromě toho, že se celkově prohlubuje spolupráce těchto velmocí v
rámci společenství BRICS, kde jsou ještě další obří ekonomiky Indie,
Brazílie a Jižní Afriky, hlásá Čína, že chce pozvednout pragmatickou
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spolupráci s Ruskem na zcela novou úroveň. Tak bodejť by ne,
takové surovinové zásoby aby ve světě pohledal. Čína raketově
roste, my ji už jako Evropané nesaháme ani na ten pomyslný
ekonomický ocas, a zatímco ona zrychluje směrem kupředu, my
statečně zrychlujeme směrem do zdi. Zřejmě podle hesla, když oni
pragmaticky, my ideologicky.

A tak premiér Státní rady Čínské lidové republiky velkolepě uvítal
ruského premiéra Mišustina a potvrdili si, že spolupráce mezi oběma
zeměmi jde stále uspokojivě nahoru, trend vývoje vzájemných
investic roste a nad šálkem čínského čaje se zasmáli nad tím, jak
čínské firmy zaujímají místo na ruském trhu po těch evropských,
které se z něho stáhly. Gratulky. Mimochodem příjmy Ruska z
vývozu ropy se v dubnu dostaly na nejvyšší úroveň od listopadu
loňského roku. Takže si klidně mohla dovolit dohodu s arabskými
státy o snížení těžby, a tak ještě víc zaříznout už tak z vlastní blbosti
zaříznutou Evropu.

O vstup do BRICS požádala Saúdská Arábie, Egypt, Írán, Alžír,
Bahrajn a SAE. Pořád pohoda holky a kluci? Chápete vůbec, co to
znamená? Oni nás dokonale odříznou. Tomu se říká diplomacie.
Bravo. A co na to naše diplomacie v podobě vojína Jasánka
Lipavského? V rozhovoru pro list China Morning Post vyjevil, že
jelikož naše vize světového řádu neodpovídá jejich vizi, přisajeme se
raději ještě více na krachující Spojené státy americké, a společně
Čínu stoprocentně zlikvidujeme. Už začíná být v té rétorické likvidaci
skoro stejně dobrej jako Danuše Nerudová, a její slavná čínská
likvidace pomocí zákazu vývozu našich technologií (asi pěstní klíny
a kyje). 

Skoro si říkám, jestli jsou opravdu tak naivní, hloupí, nekompetentní
a ideologicky zpitomělí, nebo to jen tak dokonale hrajou.

 
 


